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REFERENSGRUPPEN FÖR TILLGÄNGLIGHETSFRÅGOR MINNESANTECKNINGAR 
    

 
 

Plats och tid Kommunhuset 
2024-02-29, kl 09:30-11:30  
 

Närvarande Ann-Charlotte Ziegenfeldt, vice ordförande 
Ann-Magreth Albin, representant pensionärsrådet 
Eva Nilsson, representant pensionärsrådet 
Ingrid Klapp Åström, representant pensionärsrådet 
Stefan Bauer, Svedala anhörigförening 
Christine Gustavsson, Svedala anhörigföreningen  
Glenn Ljungqvist, Personskadeförbundet 
Annette Bengtsson, sekreterare Referensgruppen för 
tillgänglighet, trafikingenjör 
Moa Blom, Vård och omsorg 
Mimmi Jacobsson, Bygg och miljö 
Linda Holst, Kommunikationsenheten 

Delges Per-Olof Lindgren, ordförande  
Johanna Eriksson, gatu- och parkenheten 
Mats Krznar, lokalförsörjningschef 
Martin Cullin Persson, Svedalahem/Svedab 
Nämndsekreterare tekniska nämnden 
CAOS Café 
Ulf Lennerling, ordförande Bygg- och miljönämnden 
Per Mattsson, ordförande socialnämnden 

1 Välkomna  
Referensgruppens ordförande Ann-Charlotte hälsade alla välkomna. Presentationsrunda. 

2 Godkännande av föredragningslista 
Föredragningslistan godkändes. 

3 Föregående minnesanteckningar 
Minnesanteckningar godkändes. 
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4 Hörslingor 
Hörslinga finns i fullmäktigesalen och information har lagts ut på kommunens intranät. 
Holmagården har. Stella har inte, problem med att ljudet går upp i våningen ovanför. 
 
Det finns lagkrav för offentliga lokaler. Referensgruppen enades om att ta fram en 
skrivelse till kommunstyrelsen. Annette tar fram ett förslag till nästa möte.  

Följande lokaler kan bokas via kommunens hemsida: 

• Svedala 

Aggarpsskolan och Aggarpshallen: 

• Aggarpshallen 

• Aggarpshallens aktivitetssal 

• Aggarphallens konferensrum  

• Aggarpskolans hemkunskapssal 

Svedala sporthall 

• Idrottshall 

• Danslokal 

Skolor i Svedala 

• Kyrkskolans gymnastiksal 

• Märbäckskolans idrottshall 

• Roslättskolans idrottshall 

Övriga samlingslokaler: 

• Möllehuset 

• Killehuset 

• Bara 

Kuben i Bara: 

• Idrottshall 

• Kultursal 

• Konferensrum 
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Skolor i Bara: 

• Spångholmsskolans gymnastiksal 

• Spångholmsskolans matsal 

• Klågerup 

Klågerupskolan: 

• Idrottshall 

• Matsal och kök 

• Klågerups gamla skola 

Det bör framgå i bokningssystemet om hörslinga finns. 

Glenn informerade om att det finns mobila hörselslingor. 

5 Skånetrafiken – Inget köp av biljetter på bussar 
Skånetrafiken har svarat på vår skrivelse, bifogas minnesanteckningarna. 
 

En glad nyhet! Från den 1 april kan du som är 70 år och äldre resa med 25 procent rabatt 
i hela Skåne. Den 27 februari beslutade regionfullmäktige om att införa seniorrabatt för 
kollektivtrafiken i Skåne.  

Detta gäller för seniorrabatten: 

• Startar den 1 april 2024 

• Gäller för dig som har fyllt 70 år 

• 25 procent rabatt på alla biljetter i ordinarie sortiment (gäller alltså inte kampanjbiljetter 
som till exempel sommarbiljetten) 

• Gäller för resor inom Skåne och dygnet runt 

• Kan kombineras med tillsammansrabatten om ni reser flera tillsammans 

• Är tillgänglig överallt där du kan köpa Skånetrafikens biljetter, med undantag för 
"Blippa Stadsbuss" där ordinarie pris för enkelbiljett fortsatt kommer att gälla.  
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6 Tekniska nämndens beslut om ny riktlinje för 
tillgänglighetsfrågor 
Tekniska nämnden antog 2023-11-21 § 103 ny riktlinje för tillgänglighetsfrågor. Riktlinjen 
är inlagd i Svedala kommuns författningssamling och gäller from 2024-01-01. Riktlinjen är 
utskickad till berörda och bifogas dessa minnesanteckningar.  

7 Stortorget 
Cykelställ kommer att sättas upp. Några av trapporna planeras få handledare, ramp finns 
på flera ställen. Nytt sopsorteringskärl har satts upp för att underlätta sortering. Fler nya 
flerkärlsfack kommer sättas ut på publika platser. Dagens papperskorgar som finns i 
närheten av flerfackskärlen kommer tas bort, eftersom de inte erbjuder någon sortering. 

8 Storgatan, diskussion om ramper på allmän plats 
Mimmi visade ett bildspel om olika lösningar och problem vid entréer.  

Om man upplever problem kan man göra en anmälan till bygg- och miljö eller göra en 
felanmälan via vårt felanmälansystem. 

9 Nyheter på hemsidan 
Linda visade nyheter på hemsidan, om bland annat översättningsfunktion och 
lyssnafunktion. Utseende har förändrats. 

Sökfunktionen diskuterades. Problem med att stava rätt och skriva ”rätt” sökord för att få 
rätt träff. Kan bli nästa steg i utvecklingsprocessen. 

Hemsidan har cirka 40 000 besök/månad (2023). E-tjänsterna 40646/år. 

• Övrigt 
- 
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• Nästa möte 
Nästa möte föreslås hållas i maj. Representanter från ungdomsrådet är på gång in 
gruppen. Möten föreslås läggas sen eftermiddag/kväll. Ordförande tar beslut om ny 
mötestid efter dialog med ungdomarna.  

 

 

Ann-Charlotte Ziegenfeldt   Annette Bengtsson 
mötesordförande    sekreterare 
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